
De gemeenteraad van Bergen hee� een mo�e aangenomen en een brief geschreven, waarin de voorzi�er van de Tweede kamer en de
staatssecretaris worden verzocht meer �jd in te ruimen voor maatschappelijk debat en in de Tweede Kamer een debat te laten
plaatsvinden over 5G. Deze brief wordt tevens naar alle gemeenten van Nederland en de provincie Noord/Holland gestuurd.
 
Wilt u de bijgevoegde brief en mo�e doorgeleiden naar uw college en gemeenteraad en de voor het antennebeleid verantwoordelijke
medewerker in uw organisa�e?
 
Alvast bedankt en met vriendelijke groet,
 
Birgit Felstau
Projectleider 5G
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